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2015Z20976 

Vragen van het lid van Helvert (CDA) aan de Ministers van Infrastructuur en 
Milieu en van Financiën over het bericht «Nieuwe druk op KLM» (ingezonden 
9 november 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Nieuwe druk op KLM»1? 

Vraag 2
Heeft u ook signalen ontvangen dat Air France-KLM het plan heeft opgevat 
om het Nederlandse Transavia in te lijven? 

Vraag 3
Deelt u de gedachte dat dat veel verder gaat dan het integreren van 
ondersteunende diensten, waarvan eerder sprake was? 

Vraag 4
Past een inlijving van Transavia binnen de afspraken die tussen u en de top 
van Air France-KLM zijn gemaakt? 

Vraag 5
Klopt het dat KLM 40% van haar aandelen Transavia wil verkopen aan Air 
France? Acht u dat wenselijk, zowel qua zeggenschap als vanuit financieel 
oogpunt? 

Vraag 6
Past een inlijving van Transavia binnen de afspraak dat Air France niet verder 
zou tornen aan de positie van KLM? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Visser en Aukje de Vries (beiden VVD), ingezonden 9 november 2015 
(vraagnummer 2015Z20967), Monasch en Mei Li Vos (beiden PvdA) ingezon-
den 9 november 2015 (vraagnummer 2015Z20968).

1 Telegraaf, 5 november 2015.
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